
Er liggen twee dezelfde bruggen in Kamerik die niet meer worden gebruikt.  

De brug ter hoogte van Mijzijde nr. 88 is daar destijds neergelegd voor de Eben-Haëzer School, deze 
school is daar niet meer gevestigd waardoor deze brug overbodig is geworden. 

De brug ter hoogte van Mijzijde nr. 154 is daar destijds neergelegd voor de tegenoverliggende 
boerderij om de koeien naar de overkant te verplaatsen. De betreffende boerderij is al jaren geleden 
gestopt waardoor ook deze brug overbodig is geworden.  

Een veelgehoord idee van de buurtbewoners is om één van deze bruggen te verplaatsen naar het 
Oortjespad. Kan dit idee onderzocht worden door het college? 
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Het hergebruik van een brugdeel kan mogelijk worden onderzocht. Echter de kosten die daarmee 
worden bespaard zijn niet significant. Dit heeft als oorzaak dat in de raming van € 75.000,00, het 
brugdeel een aandeel heeft van 35% van het investeringsbedrag.  

De werkzaamheden m.b.t. grondwerk, fundatie elementen en vervaardigen van landhoofden zullen 
niet hergebruik kunnen worden waardoor ‘nieuw’ aan te leggen noodzakelijk is.  

Daarnaast is het niet eenvoudig om een ander brugdeel te introduceren in een geheel nieuw ontwerp 
van een brug. Het ontwerpen van een brug dient integraal te worden beschouwd (brugdeel dient 
onderdeel te worden van de volledige constructie). Tevens dient het brugdeel te worden getoetst aan 
eisen van stakeholders (o.a. Waterschap) en daaraan te voldoen.  

Hierdoor bestaat de kans dat er aanvullende kosten worden gemaakt waardoor de optimalisatie door 
hergebruik van de brug teniet wordt gedaan. Door bovenstaande argumenten is het college van 
mening dat onderzoeken van het genoemde voorstel niet realistisch is.   


